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Vragen van de leden Van der Burg
en Neppérus (beiden VVD) aan de
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
bericht dat het aanpakken van
bureaucratie forse vertraging
oploopt. (Ingezonden 3 juli 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel1, waarin staat de deadline van
1 juli 2009 voor het invoeren van de
Basisregistratie Adressen en
Gebouwen (BAG) slechts door vier
van de 441 gemeenten is gehaald?

2
Kunt u uiteenzetten wat voor
gevolgen het opschuiven van de
deadline naar 2011 heeft voor het
realiseren van de doelstelling om
administratieve lasten voor burgers
te verminderen en voorts wat voor
consequenties dit heeft voor een
betere dienstverlening aan burgers?
Zo nee, waarom niet?

3
Kunt u uiteenzetten welke
maatregelen u gaat nemen om ervoor
te zorgen dat de verschoven deadline
van 2011 nu wel wordt gehaald?

4
Kunt u uiteenzetten of u van plan
bent om de burger, die door de
vertraging hiervan de dupe is,

hiervoor te compenseren? Zo ja, kunt
u uiteenzetten op welke wijze u dit
tracht te doen? Zo nee, waarom niet?

1 Het Financieele Dagblad, 1 juli 2009:
«Aanpakken bureaucratie loopt forse
vertraging op»
http://www.fd.nl/artikel/11880415/
aanpakken-bureaucratie-loopt-forse-
vertraging

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties), mede
namens de van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
(ontvangen 17 augustus 2009) Zie ook
Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 3361

1
Ja.

2
De wettelijke verplichting om de
aansluiting per 1 juli 2009 te
realiseren blijft onveranderd
overeind; de berichtgeving dat de
deadline zou opschuiven naar 2011,
zoals door het Financiële Dagblad
werd gemeld, is dus niet juist. Nog
niet aangesloten gemeenten worden
door het Ministerie van VROM
gemaand hun BAG zo spoedig
mogelijk te realiseren.
Iets anders is de inwerkingtreding
van het verplicht gebruik van de

BAG-gegevens door
overheidsorganisaties. Deze is
bepaald op 1 juli 2011. Dit is conform
de afspraken in het Nationaal
Uitvoeringsprogramma ICT en
Dienstverlening (NUP), dat door
vertegenwoordigers van
bestuurslagen is getekend. Er zijn dus
vooralsnog geen consequenties voor
burgers.

3
Om te bevorderen dat de gemeenten
zo snel mogelijk ná 1 juli 2009
aansluiten, worden alle gemeenten
gemaand een reële datum, zo snel
mogelijk ná 1 juli 2009, af te geven
voor hun aansluiting op de landelijke
voorziening.
Het Ministerie van VROM blijft de
gemeenten ondersteunen als zij
vragen hebben over de invoering van
hun BAG en monitort de voortgang
van de gemeenten bij de invoering
van hun registraties. Hiervoor wordt
een aansluitproject ingericht en wordt
intensief overleg gevoerd met de
VNG. Hierbij worden afspraken
gemaakt om de gemeenten zo gericht
mogelijk te ondersteunen.
Aan de ene kant ziet het ministerie
van VROM dus toe op de invoering
en de kwaliteit van de BAG bij de
gemeenten en aan de andere kant
biedt het ministerie van VROM hulp
en ondersteuning aan in de richting
van de gemeenten.
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Het ministerie van VROM spant zich
tot het uiterste in om te bevorderen
dat alle gemeenten in 2010 zijn
aangesloten op de BAG.
Bovendien ondersteunt het ministerie
van VROM afnemers bij het realiseren
van het gebruik, zodat de datum van
1 juli 2011 voor het verplichte gebruik
gerealiseerd kan worden.

4
Op dit moment is er geen aanleiding
om aan te nemen dat het verplichte
gebruik van de BAG per juli 2011 niet
in werking zal kunnen treden. Er is
dus geen reden voor compensatie.
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